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ACTA DE LA SESSIÓ Nº 2/2015, DE CARÀCTER ORDINARI DE L’ AJUNTAMENT PLE 
CELEBRADA EL VINT-I-NOU DE GENER DE DOS MIL QUINTZE.

Al municipi de Canals, en el Saló de Sessions de la casa consistorial, Pl. de la Vila núm 9, el 
vint-i-nou de gener de dos mil quintze, essent les vint-i-una hores i cinc minuts (21:05 hores).

Presideix el Sr. Alcalde,  D. Ricardo Cardona Mollá, assistint els regidors/as, Dª. Teresa 
Mollá  Andrés,  D.  Francisco López Trigueros,  D.  Antonio  Pérez García,  Dª.  María  Celia  Bononad 
Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª  
Carmen Melisa Ferrer Martínez  (del Grup Popular),  D. Pascual Durá Barberá,  D. Ricardo Requena 
Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. 
Antonio  Manuel  Orea  Pedraza  (del Grup  PSPV-PSOE),  D.  Joan  Carles  Pérez  Pastor  (del  Grup 
Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV).

No  asisteix  Dª  Mónica  Montell  Tormo  (del  Grup  Compromís),  excusant  l’Alcalde  la  no 
assistència.

Assisteix com a Secretari D. José Mª Trull Ahuir, Secretari de l’Ajuntament de Canals. Així 
mateix assisteix l’Interventor de l’Ajuntament de Canals D. Vicente Sancho-Miñana Sanchez, 

L’Interventor de l’Ajuntament abandona la sessió, no reincorporant-se a la mateixa, amb el 
permís de la presidència, després del tractament del assumpte del punt 10 de l'orde del dia, sent les  
21:49 hores.

Havent-se  comprovat  la  presència  del  President  i  del  Secretari,  així  com l’existència  del 
quorum exigit per l’artícle 90 del Reial Decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel que  s’aprova el  
Reglament d’Organització, Funcionament i Règim Jurídic de les Entitats Locals (d’ara en avant ROF) 
per a la vàlida constitució del Ple, el Sr. President declara oberta la sessió que es va desenvolupar  
d’acord amb el següent, 

ORDRE DEL DIA

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS.

PART RESOLUTIVA

2.  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DELS ESBORRANYS  D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE:

-Minuta 9 de 12 de novembre de 2014.

3.-DICTAMENS  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  MUNICIPAL  ORDINÀRIA  DE 
GOVERNACIÓ, ADMINISTRACIÓ GENERAL I SEGURETAT CIUTADANA, DE 19  DE GENER DE 
2015.

3.1.- DACIÓ DE COMPTE DE SOL.LICITUTS PRESENTADES PER AL CÀRREC DE JUTGE 
DE PAU TITULAR.

3.2.- MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL GENT DE CANALS, DE 19 DE GENER DE 2015, 
SOBRE REGULACIÓ DE L’UTILITZACIÓ DE L’ALBERG I AULA DE NATURA DE CANALS.

4.-DICTAMENS DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL ORDINÀRIA DE SERVEIS 
ECONÒMIC-FINANCERS I ESPECIAL DE COMPTES.
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4.1.-PROPOSTA PRESENTADA PEL G.M. GENT DE CANALS EN LA CMI DE SERVEIS 
ECONÓC-FINANÇERS, DE DATA 11 DE DESEMBRE DE 2014.

4.2.- PROPOSTA D’ADHESIÓ DE L’AJUNTAMENT DE CANALS A LA PLATAFORMA FACE-
PUNT  GENERAL  D’ENTRADA  DE  FACTURES  ELECTRÒNIQUES  DE  L’ADMINISTRACIÓ 
GENERAL DE L’ESTAT, DE DATA 14 DE GENER DE 2015.

5.  PROPOSICIÓ  RELATIVA  A  DESESTIMACIÓ  D’AL.LEGACIONS  Y  APROVACIÓ 
DEFINITIVA PRESSUPOST GENERAL PER AL EXERCICI 2015.

6. PROPOSICIÓ RELATIVA A MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXP. 1/15.

7. PROPOSICIÓ RELATIVA A MODIFICACIÓ ANEXE DE RETRIBUCIONS I PLANTILLA DE 
PERSONAL PER AL EXERCICI 2015 I MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXP. 2/15.

8. ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF).

PART DE CONTROL DELS ÒRGANS DE GOVERN

9.  DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA,  D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F.

10.- DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT RESOLUCIÓ DE DATA 20-06-11, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F. 

11.- PRECS I PREGUNTES.

***************************************************************************************************

1. DACIÓ DE COMPTE DE DIFERENTS ASSUMPTES MUNICIPALS.

No es dóna compte de cap assumpte.

La Corporació Municipal queda assabentada.

2.  APROVACIÓ,  SI  ESCAU,  DELS ESBORRANYS  D’ACTES CORRESPONENTS A LES 
SEGÜENTS SESSIONS DE L’AJUNTAMENT PLE:

-Minuta 9 de 12 de novembre de 2014.

El Sr. Durá Barberá (del Grup Gent de Canals) manifestant que es done sentit a les frases 
que apareixen en l'acta en les distintes intervencions. Perquè de vegades quan u parla repetix dos 
expressions semblants i a vegades no lliga el que es diu. En el fons d'acord

No produint-se altres observacions, el Sr. President sotmet a votació sense més tràmits 
la  Minuta 9/2014, donant el següent resultat: Vots a favor: 16, corresponents als Srs D. Ricardo 
Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. 
María Celia Bononad Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio 
Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer Martínez (del Grup Popular),  D. Pascual Durá Barberá,  D. 
Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles 
Roselló Garcés i  D. Antonio Manuel Orea Pedraza  (del Grup PSPV-PSOE),  D. Joan Carles Pérez 
Pastor (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV); Vots en contra: 
Cap; Abstencions: Cap. 
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Considerant-se aprovada, per tant, d’acord amb el que disposa l’art. 91.1 del ROF y 121.2 de 
la Llei 8/2010, de 23 de juny, de la Generalitat, de Règim Local de la Comunitat Valenciana

3.  DICTAMENS  DE  LA  COMISSIÓ  INFORMATIVA  MUNICIPAL  ORDINÀRIA  DE 
GOVERNACIÓ, ADMINISTRACIÓ GENERAL I SEGURETAT CIUTADANA, DE 19  DE GENER DE 
2015.

3.1. DACIÓ DE COMPTE DE SOL.LICITUTS PRESENTADES PER AL CÀRREC DE JUTGE 
DE PAU TITULAR.

Es dóna compte de de les sol·licituds formulades:
1. Inmaculada Mollá Barco  (R.E. 6344 de 28-11-14)
2. Laura Pastor Vañó (R.E. 6430 de 02-12-2014)
3. Ramón Mollá Calatayud (R.E. 6588 de 05-12-2014)
4. Isabel Sancho Bellver (R.E. 7043 de 22-12-2014)
5. Alejandro César Moya Sáiz (R.E. 7083 de 23-12-2014) (escrito de subsanación RE 322 de 
20.01.2015)

A continuación es dóna compte de l'escrit de desistiment de la Sra. Isabel Sancho Bellver de 
data 29 de gener de 2015 (RE núm. 514, de 29.01.2015) .

El Ple, en el que estan presents 16 dels 17 membres que legalment ho integren, amb el vot 
favorable dels 16 presents –concretament dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, 
D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio 
López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer  
Martínez  (del  Grup Popular),  D.  Pascual  Durá Barberá,  D.  Ricardo Requena Muñoz i  D.  Manuel 
Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea 
Pedraza  (del Grup PSPV-PSOE),  D.  Joan Carles  Pérez Pastor  (del  Grup Compromís)  i  D.  José 
Ramón  Garrido  Centelles  (del  Grup  EUPV)-, estima  el  desistiment  formulat  i,  en  conseqüència, 
l'exclou com a candidata.

Per Secretaria s'informa els assistents de la mecànica a aplicar en l'elecció, a l'efecte dels  
quals s'ha habilitat una urna en què els membres de la corporació hauran d'introduir la papereta i el  
sobre que en l'acte se'ls reparteix, explicant-se que la papereta porta imprés el nom dels candidats 
que s'ha presentat i no han desistit, havent de votar-se només a un, i que és el següent:

1. Inmaculada Mollá Barco
2. Laura Pastor Vañó
3. Ramón Mollá Calatayud
4. Alejandro César Moya Sainz

Tot seguit es continua amb la votació, de manera que una vegada escrutades les paperetes 
de vot vàlidament emeses, el resultat és el següent:

CANDIDATOS NÚMERO DE VOTOS
Inmaculada  Mollá Barco 1
Laura Pastor Vañó
Ramón Mollá Calatayud 15
Alejandro César Moya Sainz

Vots vàlids: 16. Vots nuls: 0. Vots en blanc: 0.

Tenint en compte que el Sr.  Ramón Mollá Calatayud  ha obtingut 15 vots que suposen la 
majoria absoluta del número legal de membres, de conformitat amb l’article 101 de la Llei Orgànica 
6/1985, d'1 de juliol, del Poder Judicial, que disposa que els jutges de pau i els seus substituts seran  
triats  pel  Ple  d'Ajuntament,  amb  el  vot  favorable  de  la  majoria  absoluta  dels  seus  membres,  
l'Ajuntament Ple, acorda:
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ÚNIC. Proposar  el  nomenament,  com a  Jutge  de  Pau  de  Canals,  del  Sr Ramón Mollá 
Calatayud, amb DNI núm. 20.396.995 C, remetent certificació del present acord al Jutge de Primera 
Instància i  Instrucció competent a fi que ho remeta a la Sala de Govern del Tribunal Superior de  
Justícia de la Comunitat Valenciana perquè li conferisca el corresponent nomenament, tot això de 
conformitat amb el que disposen els arts. 101 de la EL 6/1985, d'1 de juliol, del Poder Judicial i 4 del  
RD 3/1995, de 7 de juny, pel que s'aprova el Reglament dels jutges de Pau.

. . .

Intervé el Sr. Garrido Centelles (del Grup EUPV) manifestant que algunes de les sol·licituds 
que havien tenien un currículum important. Existix un reglament del Consell del Poder Judicial del 95, 
no sé si a nivell municipal hi ha normativa, però m'agradaria uns mínims, no sols que siga espanyol o 
no  hi  haja  tingut...si  no  que  existisquen uns  mínims.  Perquè  estes  persones  ja  toquen  funcions 
jurisdiccionals tant civils com penals. Seria convenient que amb una població al voltant de tretze mil 
habitants, que tingueren un currículum amb un poc més de pes o important pel que fa a l'aparell  
judicial.  Dit  açò,  pense  que  el  currículum més  important,  per  a  mi,  és  ser  persona,  però  ja  en 
poblacions com esta hauria de tindre's un poc més de preparació jurídica.

3.2.  MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL GENT DE CANALS,  DE 19 DE GENER DE 2015, 
SOBRE REGULACIÓ DE L’UTILITZACIÓ DE L’ALBERG I AULA DE NATURA DE CANALS.

Es dóna compte de la Proposta, segons Moció del grup municipal Gent de Canals, de 19 de 
gener  de  2015,  que  va  ser  dictaminada  favorablement  per  la  Comissió  Municipal  Informativa  de 
Governació, Administració General i Seguretat Ciutadna en sessió celebrada el dia 19 de gener de 2015, 
i que se sotmet a votació en el present punt.

Obert el torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

. . .

El Sr. Requena Muñoz (del Grup Gent de Canals) assenyalant que el que proposem és que 
s'inicie l'expedient per a regular i crear una normativa per a l'alberg i aula de natura (dona lectura  
resumida de la proposta). La idea és regular i que es potencie el seu ús educatiu i cultural.

El  Sr. Garrido Centelles manifestant que hem valorat sempre l'esforç i iniciativa per a esta 
tasca i seria convenient regularitzar este servici, ja que és utilitzat per persones jóvens i menor. Es a 
dir existirien unes responsabilitats que seria oportú regularitzar. No sols estic d'acord, si no que hauria 
de fer-se abans de l'estiu que és quan més s'utilitza.

El Sr. Pérez Pastor (del Grup Compromís) assenyalant que bona nit, des del grup municipal 
de Compromís creiem que qualsevol espai on es faça ús per part de les persones s'ha de regularitzar. 
Cau pel seu propi pes, i no sols és bo per la possible responsabilitat, sinó pel bon funcionament d'este 
espai que crec que és important. I m'agradaria tal com ha dit Ricardo abans, que es potencie com el 
que és, Aula de Natura, i això pareix que s'ha oblidat. Tenim un bar, que ací en Canals ens agrada 
molt fer bars, però pense que eixa no és la labor de l'Ajuntament, si no crear espais d'educació per a 
jóvens  en  matèria  mitjà  ambiental.  Ens  agrada  posar  quilos  de  llenya  en  la  foguera,  però  ens 
preocupa la reforestació del terme, que havia de ser una de les tasques més importants, perquè en 
algun moment ens podien cridar l'atenció algun medio-ambientalista d'eixos que hi ha per ací. Però si 
tinguérem un bon parc de bosc segurament ningú podria dir res  i podríem continuar fent la foguera, 
que estem molt orgullosos de seguir fent-la. Per això creiem que és una bona idea i anem a recolzar-
la.

La  Sra Roselló Garcés (del Grup PSPV-PSOE) manifestant  que nosaltres els socialistes 
demanem que la regularització es faça amb la col·laboració dels grups ecologistes i de medi ambient 
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locals i dels ciutadans. Han d'aportar idees, perquè tenim moltes, però no se'ns dóna l'oportunitat 
d'aportar-les, i com no d'Acdema, que va ser la percusora de l'aula de la natura. En fi, volem dir que 
participació i idees, moltes idees, i que al final siga un consens entre totes estes associacions i l'equip 
de govern i la gent que vullga participar en una regulació que fa molta falta.

El  Sr.  López Catalán (del Grup Popular) assenyalant que m'agradaria intervindre no com a 
portaveu, sinó com a regidor de patrimoni. Tots sabeu que hi ha propietats municipals afectes un  
servici  que  regula  l'ús  d'eixe  patrimoni,  altres  cedides  a  organitzacions  locals,  les  quals  són 
responsables del seu ús i manteniment. En 2007 ens trobem amb un edifici magnífic propietat de 
l'IVAJ, ens vam posar en contacte amb l'IVAJ per a procedir a la cessió i des de llavors intentem 
donar-li un ús social al tema, el mateix IVAJ va redactar un document de cessió, que ens obligava a 
unes condicions i des d'ací ho incorporem al patrimoni de l'Ajuntament, i  que efectivament podria 
tindre  més  usos  que  actualment.  Simplement  volia  puntualitzar,  amb  tot  l'afecte  del  món,  dos 
qüestions. Una el tema del bar, s'ha regularitzat i cedit, no per traure-li una rendibilitat al mateix, sinó  
per tindre un servici, no importa massa el que es page, sinó l'obligació que té el concessionari de  
mantindre l'edifici obert i en condicions òptimes, i les persones que acudisquen al paratge puguen fer  
ús dels servicis de l'aula de natura i del bar, per a prendre café o qualsevol cosa. L'ús que se'ls ha  
donat a les habitacions en concret evidentment és restringit, perquè el criteri era a associacions sense 
ànim de lucre de Canals, per a activitats escolars i esportives, he fet un càlcul i ixen sobre dos-centes  
pernoctacions anuals, i m'he trobat amb moltes sol·licituds a què he hagut de dir que no, lamentant-ho 
molt. Recorde que se'ns va sol·licitar per a celebrar una boda en Canals i volien pernoctar a un preu  
assequible, vaig haver de denegar-ho perquè no tenim establit un preu públic i el criteri era no deixar-
ho més que per  a entitats  locals  sense ànim de lucre.  Eixe  és l'ús que s'ha vingut  donant.  Per  
descomptat  vull  que  es  regule  de  manera  que  establint  unes  prioritats  d'ús  per  a  que  en  la 
col·laboració  en  entitats  culturals,  esportives  i  socials  de  la  població,  puga  utilitzar-se  per  a  les 
persones que desitgen pernoctar i de manera que eixes cessions no hagen de passar pel criteri de 
cap polític. Així millor que millor.

El Sr. Durá Barberá  manifestant que per a aclarir una qüestió que ha dit el portaveu del PP 
respecte que quan vam vindre ací ens trobarem amb un edifici i ho sol·licitarem. Jo he de dir en este  
ple, que conste en acta, que l'actual Secretari d'este Ajuntament va acompanyar l'Alcalde, que no és  
l'actual, vam estar en l'IVAJ i vam fer una sèrie de gestions. Ho intentarem, hi ha nombrosos escrits 
d'esta casa dirigits a l'IVAJ i a la Conselleria d'Hisenda demanant el mateix. En l'actual Alcalde i el  
que està parlant vam estar en una reunió en Hisenda demanant el mateix, i no dic noms dels què 
estàvem allí. I el que està parlant junt amb altres persones, hem estat amb càrrecs del PP a València 
demanant el local, si no se'ns va donar no és culpa la nostra.

. . .

Seguidament el Sr. President sotmet a  votació sense mes tràmits la proposta, donant el 
següent resultat:  Vots a favor:  16,  dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. 
Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio  
López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer  
Martínez  (del  Grup Popular),  D.  Pascual  Durá Barberá,  D.  Ricardo Requena Muñoz i  D.  Manuel 
Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea 
Pedraza  (del Grup PSPV-PSOE),  D.  Joan Carles  Pérez Pastor  (del  Grup Compromís)  i  D.  José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“Vista la Moció del següent tenor literal:
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El Ple acorda la seua aprovació.

4.-DICTAMENS DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA MUNICIPAL ORDINÀRIA DE SERVEIS 
ECONÒMIC-FINANCERS I ESPECIAL DE COMPTES.

4.1.-PROPOSTA PRESENTADA PEL G.M. GENT DE CANALS EN LA CMI DE SERVEIS 
ECONÓC-FINANÇERS, DE DATA 11 DE DESEMBRE DE 2014.

Es dóna compte de la Proposta del Regidor del Grup Gent Canals, que va ser dictaminada 
favorablement  per  la  Comissió  Municipal  Informativa  de  Serveis  Econòmic-financers  i  Especial  de 
Comptes, en sessió celebrada el dia 11 de decembre de 2014, i que se sotmet a votació en el present 
punt.

Obert el torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

. . .

El Sr. Durá Barberá  manifestant que se sol·licita que siga la intervenció d'este Ajuntament 
qui fiscalitze les factures relatives a la justificació de les subvencions nominatives. Eixe és el resum de 
la moció.
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El Sr. Garrido Centelles manifestant que açò ja es va tractar en comissió i pareixia que allí ja 
va quedar clar i no hi havia cap problema."

El  Sr. Perez Pastor assenyalant que manifestar que es va tractar en comissió. Creiem que 
els servicis jurídics econòmics de la casa són els que han de fiscalitzar tots els expedients econòmics,  
i m'agradaria que este Ajuntament fóra equànime, per dir-ho d'alguna forma, o siga que tractara a tots 
per igual, que tots els clubs esportius, associacions, tinguen el mateix tracte cara a la justificació dels  
gastos, a tots igual, simplement això.

El Sr. Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), manifestant que adherir-nos a la moció, ja ho 
tractarem en la comissió. La veritat és que Intervenció amb tota la documentació que hui demana 
l'Administració, va molt saturada, per tant que es pense a reforçar eixe servici, donades les noves 
competències que estem sol·licitant, perquè la veritat és que ja van aclaparats de treball. Quant al 
tema de subvencions, si no recorde malament la data de finalització d'entrega de documentació per a  
subvencions era el 30 de novembre, i en l'última comissió que es va tractar este tema, encara havien 
associacions que no havien aportat la documentació o era defectuosa, això justifica la petició de tots 
els grups que siga la intervenció qui fiscalitze i intervinga en este expedient en concret.

. . .

Seguidament el Sr. President sotmet a  votació sense mes tràmits la proposta, donant el 
següent resultat:  Vots a favor:  16,  dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. 
Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio  
López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer  
Martínez  (del  Grup Popular),  D.  Pascual  Durá Barberá,  D.  Ricardo Requena Muñoz i  D.  Manuel 
Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea 
Pedraza  (del Grup PSPV-PSOE),  D.  Joan Carles  Pérez Pastor  (del  Grup Compromís)  i  D.  José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“Vista la Proposta del següent tenor literal:
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El Ple acorda la seua aprovació.

4.2.  PROPOSTA D’ADHESIÓ  DE  L’AJUNTAMENT  DE  CANALS  A  LA  PLATAFORMA 
FACE-PUNT GENERAL D’ENTRADA DE FACTURES ELECTRÒNIQUES DE L’ADMINISTRACIÓ 
GENERAL DE L’ESTAT, DE DATA 14 DE GENER DE 2015.

Es dóna compte de la Proposta de l’Alcade de 18 de decembre de 2014 (original en castellà), 
que va ser  dictaminada favorablement per la Comissió  Municipal  Informativa de Serveis  Econòmic-
financers i Especial de Comptes, en sessió celebrada el dia 14 de gener de 2015, i que se sotmet a  
votació en el present punt.

. . .

No  produint-se  intervencions  el  Sr.  President  sotmet  a  votació  sense  mes  tràmits  la 
proposta, donant el següent resultat:  Vots a favor: 16, dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa 
Mollá  Andrés,  D.  Francisco López Trigueros,  D.  Antonio  Pérez García,  Dª.  María  Celia  Bononad 
Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª  
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Carmen Melisa Ferrer Martínez  (del Grup Popular),  D. Pascual Durá Barberá,  D. Ricardo Requena 
Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. 
Antonio  Manuel  Orea  Pedraza  (del Grup  PSPV-PSOE),  D.  Joan  Carles  Pérez  Pastor  (del  Grup 
Compromís)  i  D.  José  Ramón  Garrido  Centelles  (del  Grup  EUPV);  Vots  en  contra:  Cap; 
Abstencions: Cap.

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“En relación con la obligatoriedad de presentación de facturas a partir del 15 de enero de 2015 
en  el  marco  de  las  relaciones  jurídicas  entre  proveedores  de  bienes  y  servicios  de  las 
Administraciones Públicas, a través de un punto General de Entrada de facturas electrónicas, procede 
adoptar el presente acuerdo en base a los siguientes.

ANTECEDENTES

I.- Resolución de alcaldía presidencia, de fecha 16 de diciembre de inicio de expediente y de 
autorización a determinados empleados públicos a representar al Ayuntamiento de Canals dentro de 
la plataforma FACe.

II.- Informe de la intervención de fecha 16 de diciembre de 2014, que incluye propuesta de 
resolución.

A los que son de aplicación los siguientes

FUNDAMENTOS JURÍDICOS

A)  La Ley 25/2013, de 27 de diciembre, de impulso de la factura electrónica y creación del  
registro  contable de facturas en el Sector Público, establece la obligatoriedad de presentación de 
facturas a partir del 15 de enero de 2015 en el marco de las relaciones jurídicas entre proveedores de 
bienes y servicios de las Administraciones Públicas.

B)  El artículo 6 de la citada Ley, en su apartado 1º, establece que el Estado, las Comunidades 
Autónomas  y  las  Entidades  Locales  dispondrán  de  un  punto  General  de  Entrada  de  facturas 
electrónicas,  a  través  del  cual  se  recibirán  todas  las  facturas  electrónicas  que  correspondan  a 
entidades, entes y órganos vinculados y/o dependientes.

No  obstante  lo  anterior,  las  Entidades  Locales  podrán  adherirse  a  la  utilización  del  punto 
general de entrada de facturas electrónicas que proporcione su Diputación, Comunidad Autónoma o 
el Estado.

C)  El establecimiento del Punto General de Entrada de Facturas Electrónicas, así como sus 
requisitos se encuentran recogidos en el artículo 8 de la Orden HAP/1074/2014, de 24 de junio, no 
disponiendo en estos momentos de medios técnicos y humanos que permitan su establecimiento, con 
anterioridad al 15 de enero de 2015, fecha en la que debería encontrarse operativo.  

D)  El  artículo  15  de  la  Ley  30/1992,  de  26  de  noviembre,  de  Régimen  Jurídico  de  las  
Administraciones Públicas y del Procedimiento Administrativo Común, dispone que la realización de 
actividades  de  carácter  material,  técnico  o  de  servicios  de  la  competencia  de  los  órganos 
administrativos o de las entidades de derecho público, podrá ser encomendada a otros órganos o 
entidades de la misma o de distinta administración, por razones de eficacia o cuando no se posean 
los medios técnicos idóneos para su desempeño, añadiendo su punto 4 que cuando la encomienda 
de gestión se realice entre órganos y entidades de distintas administraciones, se formalizará mediante 
firma del correspondiente convenio entre ellas como es el asunto que se propone, cuyo objeto es la 
adhesión a la utilización la plataforma FACE de la Administración General del Estado y aceptar las 



SECRETARIA GENERAL

10 / 44

condiciones de uso establecidas en la resolución de 25 de junio de 2014, de la Secretaría de Estado  
de Administraciones Públicas (BOE nº 157 de 28/06/2014).

E) Considerando que es competencia del Pleno del Ayuntamiento la aprobación del presente 
acuerdo, requiriéndose el voto favorable de la mayoría absoluta del número legal de miembros de la  
corporación,  de conformidad con el  artículo  47.2  h)  de la  Ley 7/85,  de 2 de abril,  de Bases de 
Régimen Local. 

En virtud de cuanto antecede, el Ayuntamiento Pleno acuerda:

Primero.- La adhesión del Ayuntamiento de Canals a la plataforma FACe-Punto General de 
Entrada de Facturas Electrónicas de la Administración General del Estado disponible en la dirección 
URL www https://face.gob.es/es/, cuya recepción de facturas tendrá los mismos efectos que los que 
se deriven de la presentación de las mismas en el registro administrativo.

Segundo.- Aceptar las condiciones de uso de la plataforma FACe- Punto General de Entrada 
de Facturas Electrónicas de la Administración General del Estado, determinadas por la Secretaría de 
Estado de Administraciones Públicas del Ministerio de Hacienda y Administraciones Públicas en su 
Resolución de 25 de junio de 2014 (BOE nº 157 de 28/06/2014).

Tercero.- Facultar  al  Alcalde-Presidente  para  aceptar  y  firmar,  mediante  firma  electrónica 
avanzada, el documento de adhesión del Ayuntamiento de Canals al Punto General de Entrada de  
Facturas  Electrónicas  de  la  Administración  General  del  Estado  y  a  adoptar  todas  las  medidas 
precisas para la aplicación del presente Acuerdo, así como para efectuar los desarrollos técnicos que, 
en  su  caso,  deban  implantarse  para  integrar  y  hacer  compatibles  los  sistemas  informáticos  del 
Ayuntamiento  de  Canals  con  el  punto  general  de  entrada  de  facturas  electrónicas  de  la 
Administración General del Estado.

Cuarto.- Publicar el presente acuerdo en el Boletín Oficial de la Provincia, así como el enlace, 
en la página web municipal, del Punto General de Entrada de Facturas Electrónicas.

Quinto.- Contra la presente resolución, que pone fin a la vía administrativa, podrá interponerse:
a) Recurso potestativo de reposición, ante el mismo órgano que lo ha dictado, en el plazo de un 

mes contado desde el día siguiente de la notificación de la presente.
b) Directamente recurso contencioso administrativo, ante el Juzgado contencioso administrativo 

territorialmente  competente,  en  el  plazo  de  dos  meses  contados  desde  el  día  siguiente  de  la 
notificación de la presente.

Todo esto sin perjuicio de ejercer cualquier otro que estimo procedente. “

5.  PROPOSICIÓ  RELATIVA  A  DESESTIMACIÓ  D’AL.LEGACIONS  Y  APROVACIÓ 
DEFINITIVA PRESSUPOST GENERAL PER AL EXERCICI 2015.

Es dóna compte de la Proposta  d’acord de l’alcaldia  de 22 de gener de 2015 (original en 
castellà).  L'esmentada  proposta  ha  sigut  dictaminada  favorablement  per  la  Comissió  Municipal 
Informativa de Serveis Econòmic-financers i  Especial de Comptes, en sessió celebrada el dia 28 de 
gener de 2015, per tant en posterioritat a la convocatòria del Ple.

. . .

Per el motiu indicat amb caràcter previ, per la Presidència se somet a votació, d’acord amb 
allò disposat pels articles. 82.3 del ROF i 97.2 del mateix cos legal, la ratificació de la inclusió en 
l’ordre del dia de l’esmentat assumpte, donant el següent resultat:  Vots a favor: 16,  dels Srs D. 
Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José 
Antonio  Tortosa  Sanz i  Dª  Carmen Melisa  Ferrer  Martínez  (del  Grup  Popular),  D.  Pascual  Durá 
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Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals),  Dª Maria 
Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), D. Joan Carles 
Pérez Pastor  (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV);  Vots en 
contra: Cap; Abstencions: Cap.

Coherentment, per unanimitat dels membres presents, es ratifica la inclusió.

. . .

No  produint-se  intervencions  el  Sr.  President  sotmet  a  votació  sense  mes  tràmits  la 
proposta, donant el següent resultat:  Vots a favor: 15, dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa 
Mollá  Andrés,  D.  Francisco López Trigueros,  D.  Antonio  Pérez García,  Dª.  María  Celia  Bononad 
Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª  
Carmen Melisa Ferrer Martínez  (del Grup Popular),  D. Pascual Durá Barberá,  D. Ricardo Requena 
Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. 
Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup 
EUPV); Vots en contra: 1, del Sr D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Compromís) ; Abstencions: 
Cap.

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“En relación al expediente relativo al Presupuesto del ejercicio 2015 del Ayuntamiento de 
Canals, en cumplimiento de lo dispuesto en el art. 164.1 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de 
marzo, por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales 
(TRLRHL), procede adoptar el presente acuerdo en base a los siguientes.

ANTECEDENTES

I.- El Presupuesto General de la Corporación, plantilla de personal, bases de ejecución y demás 
documentación complementaria fue aprobado inicialmente por el Pleno de la Corporación de Canals, 
en sesión extraordinaria de 18 de diciembre de 2014 (B.O.P. n.º 307, de fecha 27 de diciembre de 
2014)

II.- Providencia  de  Alcaldía  de  15  de  enero  de  2015,  disponiendo  que  se  incorpore  al 
expediente que se sigue para la aprobación del Presupuesto General Municipal del Ayuntamiento de 
Canals para el 2015, el escrito de fecha 22 de diciembre de 2014 (R.E. 7051) presentado por el 
portavoz del Grupo Municipal EUPV, y ordenando que en el seno de dicho procedimiento se emita 
informe por la Secretaria y la Intervención.
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III.-  Visto el informe conjunto de fecha 19 de enero de 2015, emitido por la Secretaría y la 
Intervención General, en cumplimiento de la anterior providencia, en el que se concluye: “…/…

14. Todo lo anterior determina que el escrito de D. José Ramón Garrido Centelles,  con registro  
de entrada municipal nº 7051 de 22-12-14, en su consideración de eventual reclamación por defecto  
de forma, pueda ser desestimado por cuanto el motivo de la reclamación –defecto de forma por no  
tratamiento de la enmienda- ha desaparecido de forma sobrevenida por propia voluntad del solicitante  
que ha optado por transformar la enmienda en propuesta de iniciación de expediente de modificación  
presupuestaria y consideración en procedimiento distinto. Ello sin perjuicio de lo reseñado en cuanto  
al régimen jurídico de las enmiendas.

En  virtud  de  lo  señalado  procede  la  desestimación  de  la  reclamación  analizada  mediante  
acuerdo  expreso  del  Ayuntamiento  Pleno  y,  de  no  existir  otras  incidencias  –alegaciones  o  
reclamaciones-,  atender dicho órgano a la aprobación definitiva del Presupuesto General Municipal  
del Ayuntamiento de Canals para el 2015.” 

IV.-  Se incorpora  al  expediente  certificación  de  la  Secretaría  General,  en la  que se  hace 
constar que el Acuerdo del Pleno de fecha 18 de diciembre de 2014, relativo a la aprobación inicial 
del  Presupuesto  General  de  la  Corporación,  plantilla  de  personal,  bases  de  ejecución  y  demás 
documentación complementaria para el ejercicio 2015, ha permanecido expuesto al público por plazo 
de quince días, mediante anuncio en el tablón de este Ayuntamiento y en el Boletín Oficial de la 
Provincia n.º 307, de fecha 27 de diciembre de 2014, sin que durante dicho plazo se haya presentado 
reclamación  alguna,  a  excepción  del  escrito  de  fecha  22  de  diciembre  de  2014  (R.E.  7051) 
presentado por el portavoz del Grupo Municipal EUPV.

 

A los que son de aplicación los siguientes

FUNDAMENTOS JURÍDICOS
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A)  El art.168.1 del TRLRHL dispone que el Presupuesto de la Entidad local será formado por 
su presidente y a él habrá de unirse la documentación señalada en el mismo artículo.

B)  Los  artículos  168.4  del  TRLRHL  y  18.4  del  Real  Decreto  500/1990,  de  20  de  abril,  
establecen que el proyecto de Presupuesto General, informado por la Intervención y con los anexos y  
documentación  complementaria,  será  remitido  al  Pleno  de  la  Corporación  para  su  aprobación, 
enmienda o devolución.

C)    Ley  Orgánica  2/2012,  de  27  de  abril,  de  Estabilidad  Presupuestaria  y  Sostenibilidad 
Financiera.

D)  De conformidad con el art. 169 del TRLRHL, aprobado inicialmente el Presupuesto general, 
se expondrá al público, previo anuncio en el boletín oficial de la provincia,  por 15 días, durante los  
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar reclamaciones ante el Pleno. El Presupuesto se 
considerará  definitivamente  aprobado  si  al  término  del  período  de  exposición  no  se  hubiesen 
presentado reclamaciones; en caso contrario, se requerirá acuerdo expreso por el que se resuelvan 
las formuladas  y se apruebe definitivamente el Presupuesto. 

En virtud de cuanto antecede, el  Ayuntamiento Pleno acuerda:

Primero.- Desestimar, en su consideración de eventual reclamación por defecto de forma, la 
presentada por el Portavoz del G.M. EUPV mediante escrito de fecha 22 de diciembre de 2014 (R.E. 
7051), por cuanto el motivo de la reclamación –defecto de forma por no tratamiento de la enmienda-  
ha  desaparecido  de  forma  sobrevenida  por  propia  voluntad  del  solicitante  que  ha  optado  por 
transformar la enmienda en propuesta de iniciación de expediente de modificación presupuestaria y 
consideración en procedimiento distinto. 

Segundo.- Aprobar definitivamente el Presupuesto General del Ayuntamiento de Canals para 
el ejercicio 2015 y todos sus anexos. 

Tercero.- De conformidad con el artículo 169.3 del R.D. Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, 
por el que se aprueba el Texto Refundido de la Ley de Haciendas Locales, el presupuesto general,  
definitivamente aprobado, y resumido por capítulos de cada uno de los presupuestos que lo integran, 
se publicará en el boletín oficial de la provincia entrando en vigor el día de su publicación en la forma 
prevista.

Cuarto.- Hacer pública, en la página web municipal, la información relativa al Presupuesto de 
2015, de conformidad con lo dispuesto en el artículo 8.1.d) de la Ley 19/2013, de 9 de diciembre, de  
transparencia, acceso a la información pública y buen gobierno.

Quinto.- Contra el acuerdo del Ayuntamiento Pleno de aprobación definitiva del Presupuesto 
General del Ayuntamiento de Canals para el ejercicio 2015 podrá interponerse directamente recurso 
contencioso-administrativo en la forma y plazos que establecen las normas de dicha jurisdicción. 

Sexto.- Remitir copia del Presupuesto General, definitivamente aprobado, a la Administración 

General del Estado y de la Comunidad Autónoma, de conformidad con lo dispuesto en el artículo 

169.4 del TRLRHL.”

6. PROPOSICIÓ RELATIVA A MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXP. 1/15.

Es dóna compte  del  dictamen de  la  Comissió  Municipal  Informativa  de  Serveis  Econòmic-
financers i Especial de Comptes de 14 de gener de 2015 en que es transforma l'esmena del Regidor 
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d'EUPV en proposta d'inici d'expedient de modificació de crèdits, a sol·licitud del mateix.. L'esmentada 
proposta d'inici d'expedient de modificació de crèdits ha sigut dictaminada favorablement per la Comissió 
Municipal Informativa de Serveis Econòmic-financers i Especial de Comptes, en sessió celebrada el dia 
28 de gener de 2015, per tant en posterioritat a la convocatòria del Ple.

. . .

Per el motiu indicat amb caràcter previ, per la Presidència se somet a votació, d’acord amb 
allò disposat pels articles. 82.3 del ROF i 97.2 del mateix cos legal, la ratificació de la inclusió en 
l’ordre del dia de l’esmentat assumpte, donant el següent resultat:  Vots a favor: 16,  dels Srs D. 
Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José 
Antonio  Tortosa  Sanz i  Dª  Carmen Melisa  Ferrer  Martínez  (del  Grup  Popular),  D.  Pascual  Durá 
Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals),  Dª Maria 
Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), D. Joan Carles 
Pérez Pastor  (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV);  Vots en 
contra: Cap; Abstencions: Cap.

Coherentment, per unanimitat dels membres presents, es ratifica la inclusió.

. . .

Obert el torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

. . .

El  Sr.  Garrido Centelles  manifestant  que  la  proposta  ve  d'una  esmena  que  en  el  punt 
anterior han desestimat, per un cúmul d'errors que vam tindre tots, m'incloc jo també. La modificació  
de crèdits és la mateixa esmena però ve donada per un augment de la partida 33 334 10, que és per 
a associacions culturals, que encara no tenen cap subvenció nominativa. Era un greuge comparatiu 
respecte als  altres associacions esportives,  sociosanitàries i  altres  culturals.  Per  tant  volíem que 
s'augmentaren sis mil euros, que junt amb els quatre mil existents, fan un total de deu mil, procedents 
d'altres partides que en anys anteriors no es van esgotar. Eixa és la meua proposta, que es faça a 
través d'una modificació de crèdits.

. . .

Seguidament el Sr. President sotmet a  votació sense mes tràmits la proposta, donant el 
següent resultat:  Vots a favor:  16,  dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. 
Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio  
López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer  
Martínez  (del  Grup Popular),  D.  Pascual  Durá Barberá,  D.  Ricardo Requena Muñoz i  D.  Manuel 
Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea 
Pedraza  (del Grup PSPV-PSOE),  D.  Joan Carles  Pérez Pastor  (del  Grup Compromís)  i  D.  José 
Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“ANTECEDENTES

I.- Vista la propuesta de iniciación de expediente de modificación de créditos, del portavoz del 
Grupo Municipal EUPV, y dictaminada favorablemente en la sesión 1/2015 de 14 de enero por la  



SECRETARIA GENERAL

15 / 44

Comisión Informativa de Servicios Económico-financieros y Especial de Cuentas del Ayuntamiento de 
Canals, que se reproduce a continuación:

“ ”

II.- En fecha 22 de enero de 2015 por esta Alcaldía se dicta Providencia sobre  propuesta de  
modificación  de  créditos  entre  aplicaciones  de  diferente  área  de  gasto,  financiadas  con  fondos 
propios.

III.- Informe favorable de la Intervención de fecha 22 de enero de 2015.

A los que son de aplicación los siguientes

FUNDAMENTOS JURÍDICOS

A.- Artículos 179 y 180 del Texto Refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, 
aprobado por Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo.

B.- Artículos 40, 41 y 42 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, por el cual se desarrolla el  
Capítulo I del Título VI de la Ley 39/1988, de 28 de diciembre.
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C.- Las Bases 5ª y 9ª de las de Ejecución del Presupuesto vigente.

D.- El órgano competente para su aprobación es el Pleno, conforme a lo dispuesto en los 
artículos 179.2 del TRLRHL; así como en el artículo 40.3 del Real Decreto 500/1990, de 20 de abril, 
según los cuales la aprobación de las transferencias de crédito entre distintos grupos de función será  
competencia del Pleno de la Corporación, salvo cuando afecten a créditos de personal.

E.-  De  conformidad  con  el  art.  169  en  relación  con  el  179.4  del  TRLRHL,  aprobada 
inicialmente la modificación presupuestaria, se expondrá al público, previo anuncio en el boletín oficial  
de la  provincia,   por  15  días,  durante  los  cuales los interesados podrán  examinarlo  y  presentar  
reclamaciones ante el Pleno. La modificación se considerará definitivamente aprobada si al término 
del período de exposición no se hubiesen presentado reclamaciones; en caso contrario, se requerirá 
acuerdo  expreso  por  el  que  se  resuelvan  las  formuladas   y  se  apruebe  definitivamente  la 
modificación. 

En virtud de cuanto antecede, el  Ayuntamiento Pleno acuerda:

Primero.- Aprobar inicialmente el expediente de modificación de créditos, bajo la modalidad 
de transferencia de créditos entre partidas de diferente área de gasto conforme al siguiente detalle, 
quedando supeditada su eficacia a la entrada en vigor del Presupuesto General  para el  ejercicio 
2015:

PARTIDAS QUE SE INCREMENTAN 

33 33400 48000 Instituciones y asociaciones culturales 6.000,00

TOTAL 6.000,00

PARTIDAS CEDENTES DE CREDITO 

20 92000 62500 Adm. Gral. Adquisición mobiliario 2.000,00

33 33000 62500 Equipamientos culturales. mobiliario 2.000,00

20 91201 22601 Org. Gobierno. Gastos protocolarios 2.000,00

TOTAL 6.000,00

Segundo.-  Someter el expediente de modificación presupuestaria inicialmente aprobado, a 
información pública durante 15 días, previo anuncio en el boletín oficial de la provincia, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar reclamaciones ante el Pleno.

Tercero.-  La  modificación  presupuestaria  se  considerará  definitivamente  aprobada,  si  al 
término del periodo de exposición no se hubieran presentado reclamaciones, de conformidad con lo 
dispuesto en el artículo  169.1 del  Real Decreto Legislativo 2/2004, de 5 de marzo, por el que se 
aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las Haciendas Locales, debiendo cumplirse el 
trámite de su publicación, resumido por Capítulos, en el BOP y en el Tablón de Anuncios de este 
Ayuntamiento.

Cuarto.- Remitir copia de la referida modificación a la Administración General del Estado y a 

la Comunidad Autónoma.”

7. PROPOSICIÓ RELATIVA A MODIFICACIÓ ANEXE DE RETRIBUCIONS I PLANTILLA DE 
PERSONAL PER AL EXERCICI 2015 I MODIFICACIÓ DE CRÈDITS EXP. 2/15.

Es dóna compte de la Proposta  d’acord de l’alcaldia  de 22 de gener de 2015 (original en 
castellà).  L'esmentada  proposta  ha  sigut  dictaminada  favorablement  per  la  Comissió  Municipal 
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Informativa de Serveis Econòmic-financers i  Especial de Comptes, en sessió celebrada el dia 28 de 
gener de 2015, per tant en posterioritat a la convocatòria del Ple.

. . .

Per el motiu indicat amb caràcter previ, per la Presidència se somet a votació, d’acord amb 
allò disposat pels articles. 82.3 del ROF i 97.2 del mateix cos legal, la ratificació de la inclusió en 
l’ordre del dia de l’esmentat assumpte, donant el següent resultat:  Vots a favor: 16,  dels Srs D. 
Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés, D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, 
Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José 
Antonio  Tortosa  Sanz i  Dª  Carmen Melisa  Ferrer  Martínez  (del  Grup  Popular),  D.  Pascual  Durá 
Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals),  Dª Maria 
Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), D. Joan Carles 
Pérez Pastor  (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV);  Vots en 
contra: Cap; Abstencions: Cap.

Coherentment, per unanimitat dels membres presents, es ratifica la inclusió.

. . .

Obert el torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

. . .

El  Sr. Garrido Centelles  manifestant que vaig a abstindre'm en este punt,  no perquè no 
estiga d'acord,  però com no ho tinc clar,  no tinc tots els documents,  que ja ha passat una altra  
vegada, que podria donar-se el cas que judicialment una altra persona …,i no tinc la suficient garantia  
que açò estiga bé,  llavors vaig  a abstindre'm, reconeixent  que esta persona hauria d'haver estat 
regularitzada fa molt de temps.

El  Sr.  Perez  Pastor assenyalant  que  supose  que  és  un  punt  un  poc  controvertit. 
Preguntarem en diverses comissions el per què esta persona era, diguem, portada d'un lloc a un altre. 
Pareixia que era per motius organitzatius. El responsable de personal deia que era tema d'esports, el 
d'esports deia....., al final no ens aclaríem. Pareixia que fóra part de la potestat de l'equip de govern 
de l'organització de la plantilla de personal, però a nosaltres ens pareix que açò és una conya, no 
trobe la paraula, i per tant no participarem d'açò. Entenem que una persona deuria de tindre clar  
quina és la seua situació legal dins de l'Ajuntament i no estar en la corda fluixa esperant l'arbitrarietat. 
Abans ho ha manifestat el portaveu del PP, ha parlat de l'arbitrarietat que hi ha en este Ajuntament, a  
l'hora de decidir qui va o no a l'aula de la natura, perquè açò ens pareix paregut, una arbitrarietat total  
a  l'hora  de  decidir  qui  està  en  un  lloc  o  en  un  altre.  No  participarem d'açò  i  per  tant  anem a 
abstindre'ns.

El  Sr. Orea Pedraza manifestant que este grup recolza totalment la posició del treballador 
d'este Ajuntament. Algunes vegades en este ple veiem expedients que s'allarguen en el temps, com 
este, i que posen ben clar una sèrie d'irregularitats molt greus, comeses en este cas per diferents 
equips de govern, perquè açò data de l'any 2001, però que li ha tocat a vosté Sr. Alcalde. Hi ha una 
sèrie d'irregularitats flagrants, algunes ha sigut el mateix Jutjat qui ha sigut l'encarregat de posar blanc 
sobre negre, altres s'ha hagut d'arribar a una conciliació, però la irregularitat més gran possiblement 
siga la que afecta els últims anys, és bàsic, jo ho he vist, potser és deformació professional, però  
tindre un treballador contractat a mitja jornada i contínuament dia rere dia reconéixer-li que fa una 
altra mitja jornada, i que hi ha dos regidors que li firmen una serie d'hores extraordinàries, si això  
passa en una empresa normal,  la tresoreria, la inspecció entra.  Anem Sr. Alcalde com entra.  En 
l'Ajuntament no sé com es pot justificar una situació així, irregular, i diré només irregular per evitar un 
altre  tipus de terminologia  legal,  però evidentment  s'havia  de regularitzar.  Però  esta,  com diu  el  
company d'E.U. tampoc ens oferix les garanties legals necessàries, i  llavors anem a abstindre'ns, 
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perquè ja ha passat altres vegades que s'han volgut fer les coses, com em consta esta vegada, per 
mitjà de negociació, la qual al final a l'Ajuntament li ix molt cara, perquè a banda de perjudicar un 
servici que ha fet que un treballador d'intervenció ha hagut d'estar uns mesos en el pavelló d'esports,  
quan no era la seua funció. A banda de tot açò, a l'Ajuntament esta mala gestió dels empleats públics,
li ha costat molts diners en procediments judicials. L'últim en la contractació d'un equip d'advocats per 
a veure com es podia arreglar açò. I no parle com a professional, sinó com a regidor, no tenim les  
garanties, contínua estant mal fet. I pitjor encara, el treballador necessitava tindre una garantia de 
treball, i si treballava jornada completa, cobrar jornada completa, per tant anem a abstindre'ns per què 
no ho veiem clar i no estem d'acord de conformar tot el que s'ha vingut fent des del 2001 fins a la  
data.

. . .

Seguidament el Sr. President sotmet a  votació sense mes tràmits la proposta, donant el 
següent  resultat:  Vots  a favor:  9,  dels  Srs D.  Ricardo  Cardona Mollá, Teresa Mollá  Andrés,  D. 
Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio  
López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer  
Martínez  (del  Grup Popular);  Vots en contra:  Cap; Abstencions:  7,  dels  Srs. D.  Pascual  Durá 
Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals),  Dª Maria 
Ángeles Roselló Garcés i D. Antonio Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), D. Joan Carles 
Pérez Pastor (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV)

. . .

Per tant, l’Ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“ANTECEDENTES

I.- Resolución de Alcaldía-Presidencia, de fecha 29 de diciembre de 2014, sobre reclamación 
previa a la vía laboral presentada por D. Ricardo Martínez Ferrer.

II.- Providencia de alcaldía de 19 de enero, disponiendo dar traslado a la Intervención Local  
de la Propuesta de Alcaldía de fecha 19 de enero, referente a la modificación de la Plantilla Municipal  
de 2015 a efectos de su incorporación al expediente de aprobación de modificación del Presupuesto y  
la plantilla para el ejercicio 2015.

III- Propuesta de modificación de la Plantilla de Personal 2015 del siguiente tenor literal:

“PROPUESTA DE MODIFICACIÓN DE LA PLANTILLA DE PERSONAL 2015

Por parte de esta Alcaldía, en uso de sus atribuciones, se formula propuesta de modificación 
de la Plantilla Municipal para el ejercicio 2015, consistente en la modificación del porcentaje 
de dedicación (100% en lugar de 50%) de la plaza laboral de Ayudante de Coordinador 
deportivo, como consecuencia de la resolución de esta Alcaldía, de fecha 29-12-14, sobre 
reclamación previa a la vía laboral presentada por D. Ricardo Martínez Ferrer.

Así, donde dice:

Debe decir:

Ayudante de Coordinador deportivo C2 1 14 Vacante adscrita
provisionalmente por 
laboral indefinido no fijo 
hasta su cobertura 
definitiva o 
amortización (50% 
dedicación)
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“

IV.- En fecha 22 de enero de 2015 por esta Alcaldía se dicta Providencia sobre  propuesta de  
modificación anexo de personal del presupuesto para el ejercicio 2015 y modificación de créditos: 

“PROVIDENCIA DE LA ALCALDÍA SOBRE MOFICACION DE ANEXO DE PERSONAL  
DEL PRESUPUESTO Y MODIFICACIÓN DE CREDITOS POR TRANSFERENCIA.

Vista la la resolución de esta alcaldía, de fecha 29-12-2014, sobre reclamación previa a la vía  
laboral presentada por D. Ricardo Martínez Ferrer, en virtud de la cual se reconoce la ampliación de  
jornada al 100% con efectos de 01-01-15, en su actual condición de laboral indefinido no fijo al citado  
empleado municipal, resulta necesaria la tramitación de la correspondiente modificación del anexo 
de personal del presupuesto para el ejercicio 2015.

Como consecuencia de los mayores gastos que se prevén con dicha modificación y para los  
que no existe crédito consignado o el que existe  es insuficiente y considerando que se dispone de  
algunos  de  los  medios  de  financiación  previstos  en  la  legislación  de  haciendas  locales,  resulta  
necesaria la tramitación de una modificación de crédito consistente en una transferencia de créditos,  
la cual no afectará al normal funcionamiento y prestación de los servicios.

Por todo ello y por medio de la presente:
DISPONGO:

1.- Modificar el anexo de personal incluido en el expediente del Presupuesto General para el  
ejercicio 2015, consistente en la modificación del porcentaje de dedicación (100% en lugar de 50%).

Así, donde dice:
ANEXO DE PERSONAL RETRIBUCIONES ANUALES

C.O
. C.P. Nº Descripción puesto Gr

C.D
. Sueldo

C.Destin
o

C. 
Específico

  TOTALE
S

 PERSONAL LABORAL FIJO       
.../…

35 
342.0
0 1

Ayudante Coord. Deportivo  
(50%) C2 14 4.189,29 2.135,07 3.610,88 9.935,24

Debe decir:
ANEXO DE PERSONAL RETRIBUCIONES ANUALES

C.O
. C.P. Nº Descripción puesto Gr

C.D
. Sueldo

C.Destin
o

C. 
Específico

  TOTALE
S

 PERSONAL LABORAL FIJO       
.../…

35 
342.0
0 1

Ayudante Coord. Deportivo  
(100%) C2 14 8.378,58 4.270,14 7.221,76 19.870,48

2.- Incoar expediente de modificación de créditos presupuestarios en la modalidad de transferencia de  
créditos en los siguientes términos:

Las partidas afectadas serían las siguientes:
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PARTIDAS QUE SE INCREMENTAN 
35 34200 13000 Deportes. Laboral fijo. Retribuciones básicas 9.935,24

TOTAL 9.935,24
PARTIDAS CEDENTES DE CREDITO 

34 32120 63300
Plan Eficiencia Energética en Equipos de calefacción (Aport. 
Municipal) 9.935,24

TOTAL 9.935,24

V.- Informe de la Intervención de fecha 22 de enero de 2015.

A los que son de aplicación los siguientes

FUNDAMENTOS JURÍDICOS

A)  El art.168.1 del TRLRHL dispone que el Presupuesto de la Entidad local será formado por 
su presidente y a él habrá de unirse la documentación señalada en el mismo artículo.

B)  Los  artículos  168.4  del  TRLRHL  y  18.4  del  Real  Decreto  500/1990,  de  20  de  abril,  
establecen que el proyecto de Presupuesto General, informado por la Intervención y con los anexos y  
documentación  complementaria,  será  remitido  al  Pleno  de  la  Corporación  para  su  aprobación, 
enmienda o devolución.

C)   El artículo 126 del Real Decreto Legislativo 781/1986, de 18 de abril, por el que se aprueba 
el  Texto  Refundido  de  las  disposiciones  legales  vigentes  en  materia  de  Régimen  Local,  en  su 
apartado 3º, establece que “la modificación de las plantillas durante la vigencia del Presupuesto 
requerirá el cumplimiento de los trámites establecidos para la modificación de aquél”.

D)  La competencia para la aprobación de la modificación propuesta corresponde al Pleno, por 
mayoría simple, tras dictamen de la comisión informativa de los Servicios económico-financieros.

De conformidad con el art. 169 del TRLRHL, aprobada inicialmente, se expondrá al público, 
previo anuncio en el boletín oficial de la provincia,  por 15 días, durante los cuales los interesados 
podrán  examinarlo  y  presentar  reclamaciones  ante  el  Pleno.  La  modificación  se  considerará 
definitivamente  aprobada  si  al  término  del  período  de  exposición  no  se  hubiesen  presentado 
reclamaciones;  en  caso  contrario,  se  requerirá  acuerdo  expreso  por  el  que  se  resuelvan  las 
formuladas  y se apruebe definitivamente.

 En virtud de cuanto antecede, se propone al Ayuntamiento Pleno:

Primero.- Aprobar  inicialmente  la  modificación  del  anexo  de  personal  del  Presupuesto 
General para el ejercicio 2015 y la correlativa modificación de créditos mediante transferencia para 
financiar el mayor gasto que supone la misma, quedando supeditada su eficacia a la entrada en vigor 
del Presupuesto General para el ejercicio 2015:

ANEXO DE PERSONAL RETRIBUCIONES ANUALES
C.O
. C.P. Nº Descripción puesto Gr

C.D
. Sueldo

C.Destin
o

C. 
Específico   TOTALES

 PERSONAL LABORAL FIJO       
.../…

35 
342.0
0 1

Ayudante  Coord.  
Deportivo  (100%) 

C
2 14

8.378,5
8 4.270,14 7.221,76 19.870,48

Transferencia de créditos
PARTIDAS QUE SE INCREMENTAN 
35 34200 13000 Deportes. Laboral fijo. Retribuciones básicas 9.935,24
TOTAL 9.935,24
PARTIDAS CEDENTES DE CREDITO 
34 32120 63300 Plan  Eficiencia  Energética  en  Equipos  de  calefacción  (Aport.  9.935,24
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Municipal)
TOTAL 9.935,24

Segundo.-  Aprobar la modificación de la Plantilla de personal, con el siguiente detalle:  

Tercero.-  Someter el expediente de modificación del presupuesto inicialmente aprobado, a 
información pública durante 15 días, previo anuncio en el boletín oficial de la provincia, durante los 
cuales los interesados podrán examinarlo y presentar reclamaciones ante el Pleno.

Cuarto.- La modificación del  presupuesto se considerará definitivamente aprobada, si al 
término  del  periodo  de  exposición  no  se  hubieran  presentado  reclamaciones,  de 
conformidad con lo dispuesto en el artículo  169.1 del Real Decreto Legislativo 2/2004, de  
5 de marzo, por el que se aprueba el texto refundido de la Ley Reguladora de las  
Haciendas  Locales, debiendo  cumplirse  el  trámite  de  su  publicación,  resumido  por 
Capítulos, en el BOP y en el Tablón de Anuncios de este Ayuntamiento.

Quinto.- Remitir copia de la referida modificación a la Administración General del Estado y a 

la Comunidad Autónoma.”

8. ASSUMPTES D' URGENCIA (ARTS. 83 I  91.4 DEL ROF).

El Sr. Alcalde pregunta si algun Grup per raons d'urgència desitja sotmetre a la consideració  
del Ple algun assumpte no compres en l'orde del dia, plantejant-se els següents.

8.1. MOCIO DEL GRUP COMPROMIS-RELATIVA A INICIACIÓ EXPEDIENT DECLARACIÓ 
FILLA PREDILECTA DE LA SRA ROSARIO FERRER I SANCHO

El Sr. Perez Pastor (del Grup Compromis) planteja una moció relativa a  iniciació expedient 
declaració filla predilecta de la Sra Rosario Ferrer i Sancho-.

. . .

Obert un torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

El  Sr.  Pérez  Pastor  manifestant  que  tot  ve  donat  per  les  passades  Jornades  Sant 
Antonianes, en la segona sessió es va tractar el tema de la música de la festa, amb una conferència  
que va donar Alicia Arnau, donant-li molta importància a una persona de Canals, que és SRA Rosario 
Ferrer  Sancho.  L'any  2004  aprovarem  una  moció  expressant  el  reconeixement  per  part  de  la 
Corporació, i es va fer un concert d'una orquestra de València, que està molt bé. Però en altres casos 
del poble s'ha fet, com amb Herma Serrano, que se n'ha anat un poc més enllà, i se l'ha distingit amb  
el nomenament de Filla Predilecta. Pense que per la trajectòria d'esta senyora, s'ha de realitzar el  
mateix. Crec que la urgència ve donada ja que és una persona molt major, té 92 anys i m'agradaria, 
crec que és just i de raó este reconeixement i que es realitzara abans de que esta senyora faltara, 
pense que ningú tindrà problemes, demane disculpes per no haver-la presentat abans, va ser en la 
festa quan se'm va ocórrer tot i no l'he pogut preparar fins hui, i res més m'agradaria que votàreu la 
urgència i la tractàrem si vos pareix bé. 
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El Sr. Alcalde assenyalant he de dir-te que nosaltres havíem arreplegat ja documentació per 
a presentar esta moció, a mi em pareix correcte, la urgència el que cregueu, però si aprovem iniciar  
l'expedient, crec que entre tots hem de recopilar la màxima documentació i fer-ho bé.

El Sr. Pérez Pastor dona lectura a la moció.

El Sr. Alcalde manifestant que com ja ens pas amb Herma en realitat hi ha una resolució que 
és atribució de l'Alcalde que anomena un instructor, potser valdria entendre-ho com un prec. Estaríem 
tots d'acord i sense problemes. Ho dic per això de la urgència.

El  Sr. Pérez Pastor assenyalant que pot ser per l'Alcalde o per proposta de la Corporació. 
Hauria de votar-se la urgència i la proposta.

El Sr. Alcalde manifestant que votarem llavors.

. . .

Seguidament, atenent al que preveu l'article 51 del TRRL i 83, 91.4 i 97.3 del ROF, el Sr.  
President sotmet a votació sense mes tràmits la declaració d'urgència, donant el següent resultat: 
Vots a favor:  16,  dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá Andrés,  D.  Francisco López 
Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez, D. Emilio López Catalán, D. 
José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen Melisa Ferrer Martínez (del Grup 
Popular), D. Pascual Durá Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. Manuel Sanchis Polop (del Grup 
Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i  D. Antonio Manuel Orea Pedraza  (del Grup 
PSPV-PSOE), D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Compromís) i D. José Ramón Garrido Centelles 
(del Grup EUPV); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.

El Sr. Alcalde declara que l’Ajuntament Ple aprova la declaració d'urgència.

. . .

Obert torn d‘intervencions, es produeixen les que, en síntesi, s’assenyalen:

El Sr. Pérez Pastor manifestant que moltes gracies

. . .

No produint-se altres intervencions, el Sr. President sotmet a votació sense mes tràmits la 
moció, donant el següent resultat Vots a favor: 16, dels Srs D. Ricardo Cardona Mollá, Teresa Mollá 
Andrés, D. Francisco López Trigueros, D. Antonio Pérez García, Dª. María Celia Bononad Martínez,  
D. Emilio López Catalán, D. José Luís Mateu Ramón, D. José Antonio Tortosa Sanz i Dª Carmen 
Melisa Ferrer Martínez (del Grup Popular), D. Pascual Durá Barberá, D. Ricardo Requena Muñoz i D. 
Manuel Sanchis Polop (del Grup Gent de Canals), Dª Maria Ángeles Roselló Garcés i  D. Antonio 
Manuel Orea Pedraza (del Grup PSPV-PSOE), D. Joan Carles Pérez Pastor (del Grup Compromís) i 
D. José Ramón Garrido Centelles (del Grup EUPV); Vots en contra: Cap; Abstencions: Cap.

. . .

Per tant, l’ajuntament Ple aprova i el Sr. Alcalde proclama adoptat el següent ACORD:

“Vista la Mocio següent:

V
a
c
a
n
t
e
 
a
d
s
c
r
i
t
a
p
r
o
v
i
s
i
o
n
a
l
m
e
n
t
e
 
p
o
r
 
l
a
b
o
r
a
l
 
i
n
d
e
f
i
n
i
d
o
 
n
o
 
f
i
j
o
 
h
a
s
t
a
 
s
u
 
c
o
b
e
r
t
u
r
a
 
d
e
f
i
n
i
t
i
v
a
 
o
 
a
m
o
r
t
i
z
a
c
i
ó
n



SECRETARIA GENERAL

23 / 44



SECRETARIA GENERAL

24 / 44



SECRETARIA GENERAL

25 / 44

El Ple acorda la seua aprovació.

9.  DACIÓ DE COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE L’ALCALDIA PRESES DES DE LA 
DARRERA SESSIÓ PLENÀRIA ORDINÀRIA,  D’ACORD AL QUE DISPOSA L’ARTICLE 42 DEL 
R.O.F.

El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art.  42 del ROF, manifesta que s’han posat a 
disposició dels Srs. Regidors les resolucions adoptades des del día vint-i-set de novembre de dos mil  
catorze, data de la última sessió ordinària del Ple, fins l’actualitat.
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10. DACIÓ DE COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN LOCAL 
PER DELEGACIÓ DEL PLE MITJANÇANT RESOLUCIÓ DE DATA 20-06-11, D’ACORD AL QUE 
DISPOSA L’ARTICLE 115 DEL R.O.F. 

El Sr. Alcalde, en compliment del que diu l’art.  42 del ROF, manifesta que s’han posat a 
disposició dels Srs. Regidors els acords adoptats per la Junta de Govern Local per delegació del Ple, 
adoptats des del dia día vint-i-set de novembre de dos mil catorze, data de la última sessió ordinària 
del ple, fins l’actualitat. 

. . .

L’Interventor de l’Ajuntament abandona la sessió amb el permís de la presidència, sent les 
21:49 hores.

11. PRECS I PREGUNTES.

11.1.- PREGUNTA Nº 1 DEL SR. PEREZ PASTOR DEL GRUP MUNICIPAL COMPROMIS 
RELATIVA A INHABILITACIO ASCENSOR EDIFICI PÚBLIC.
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El  Sr. Alcalde manifestant que és veritat Joan Carles el que afirmes en la teua pregunta,  
però quan inaugurem el museu, el que intentem era inaugurar la planta baixa, va vindre molta gents a 
deixar-nos fotos i a algú se li va ocórrer la idea de pujar-les a la primera planta. Però la idea era 
només el davall, i es va posar el panell per que no s'anava a utilitzar la primera ni segona planta.  
Podem acordonar i que ningú puge a la primera planta. I en l'almàssera voldríem posar la biblioteca 
històrica i tampoc tenim accés per a minusvàlids, per tant haurem d'habilitar perquè puguen accedir. 

El Sr. Pérez Pastor assenyalant que vols que t'ho pose fácil?. Ara mateix, es posa un vinil, 
es talla la porta de l'ascensor i ja està, hi ha ascensor i foto.

11.2.- PREGUNTA Nº 2 IN VOCE DE LA SRA. ROSELLÓ GARCÉS DEL GRUP PSPV-PSOE 
RELATIVA A LA RADIO.

La Sra. Roselló Garcés assenyala: a la Sra. Teresa Mollá, Directora de la ràdio municipal, dir-li  
que la ràdio municipal és de tots els ciutadans de dret i tenim dret, valga la redundància, a fer ús de 



SECRETARIA GENERAL

28 / 44

l'emissora  local.  Nosaltres  demanem permís  per  a  fer  una  xicoteta  entrevista  per  a  explicar  als 
ciutadans el nostre procés de primàries, que ací en Canals no ha fet cap partit polític, simplement era 
això i s'ha negat. Jo li dic senyoreta Teresa que la ràdio municipal és de tots els Canalins i tenim dret  
a anar, explicar i la gent a saber i la pregunta és per què ens ha negat esta entrevista?, i una altra 
cosa li  dic,  que...  ja  li  queda menys,  ja li  queda menys senyoreta Teresa perquè tots i  totes els  
canalins gaudim de la ràdio municipal, perquè la ràdio municipal és del poble i per al poble, i no per al  
que vosté diga este sí, i l'altre no, si vol contestar-me perfecte, si no és el que hi ha, però el que li dic,  
que ja li queda menys.

El  Sr.  Alcalde manifestant  que  contestarà  la  Sra.  Mollá,  però  ¿és  precís  dir  "ya  li  queda 
menos"?.

La  Sra. Roselló Garcés manifestant que sí, sí perquè estic molt enfadada.

La Sra. Mollá Andrés assenyalant que em sap greu que estigues enfadada, però el poble de 
Canals té un director de la ràdio, hi ha una normativa, ara no hi ha pas per a fer política, quan vinguen 
eleccions hi haurà un torn per a tots i tots parlaran. Si vosté vol fer primàries té molts llocs per a fer-
ho, i se li va dir que podia fer una nota de premsa, amb resultats, valoració, amb la qual cosa vullga, 
tot això se li va dir, no se li ha prohibit en cap moment que vosté vaja allí i diga les primàries que farà.  
A més vaig a dir-li que vosté diu veritats a mitges, perquè van agafar una instal·lació municipal dient  
que  farien  una presentació  de  llibre  i  van  fer  les  primàries.  Tampoc està  clar  que  sol·licite  una 
instal·lació com Ca El senyor José dient que farien una presentació, està la instància feta, i van fer 
unes primàries, a més hi ha fotos i està en el seu Facebook, i ningú li ha dit res, però la ràdio té una 
normativa, i les paraules ja sap que es queden sempre gravades. Jo mai he prohibit res a ningú, 
sempre li he donat veu a tots, i en el moment que es puga parlar anirem tots. Hi ha qui farà primàries,  
altres diran el seu pareixer, ni més ni menys, i sent molt que estigues enfadada.

11.3.- PREGUNTA Nº 3 IN VOCE DE LA SRA. ROSELLÓ GARCÉS DEL GRUP PSPV-PSOE 
RELATIVA A QUEIXA VEÏNAL.

La  Sra.  Mollá  Andrés assenyalant  que  per  què  s'ha  posat  a  atendre  el  telèfon  a  una 
persona que no entén el valencia?. A esta persona se l'hauria pogut posar en un altre lloc on no  
haguera d'atendre al públic.. Tenim el dret de parlar en el nostre idioma, és un dret previst en el  
nostre  Estatut  i  l'Administració  ha  de  contractar  persones  que  si  no  ho  parlen  almenys  que  ho 
entenguen.

El  Sr. Alcalde manifestant que l'atenció del telèfon la fa generalment Pepe, ha estat un 
període fora per qüestions personals, i tenim una subvenció que és Azonit del Servef, que ens ha  
donat dos persones, seleccionades per ells mateixos i no sé jo ara exactament qui sap valencià o qui  
no, m'està dient Tere que és una persona d'Enguera.

11.4.-  PREGUNTA  Nº  4  IN  VOCE  DEL  SR.  OREA PEDRAZA  DEL  GRUP  PSPV-PSOE 
RELATIVA A PERSONAL DEL AJUNTAMENT.

El  Sr.  Orea  Pedraza manifestant  que  per  a  la  delegada  de  Personal:  Pensem que  la 
delegació que li ha sigut conferida pel Sr. Alcalde ha sigut francament millorable, decepcionant per a 
este  grup  la  seua  actuació,  perquè  no  cal  oblidar  que  a hores  d'ara  l'Ajuntament  de  Canals  és  
l'empresa que més treballadors té en el poble, i  per tant vosté és el cap de personal de la major 
empresa  d'este  poble.  Els  problemes  han  sigut  continus,  a  les  proves  em remet,  ha  sigut  una 
sorpresa per a este grup trobar-se davant d'esta irregularitat manifesta de tindre un treballador en 
esta  situació,  i  en  data  de  hui  continuem sense  tindre  una  RPT.  Pense  que  han  tingut  temps,  
recursos,  són  huit  anys  de  govern  del  PP.  La  meua  pregunta  és,  hi  ha  alguna  persona  més 
treballadora o administrativa en una situació semblant a què hem vist en este ple? Perquè si és així li  
pregue que d'urgència prenga les mesures oportunes per a solucionar-ho, i per què a hores d'ara no 
tenim eixa RPT que la Llei obliga i des de fa molt de temps hauria d'haver-se tingut?. Si hi ha algun 
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expedient obert em pot dir per favor en quin estat se trova?, em pot dir quin ha sigut la seua actuació  
en estos quatre anys que ha tingut la delegació?.

La Sra. Mollá Andrés manifestant que el problema d'esta persona ve del 2001, a partir d'ací 
hi ha hagut un juí, estava contractada al 50%, perquè la sentència indicava o que s'acollia al 50% o es 
donara de baixa. Després han continuat els problemes, que tu saps més que jo, perquè eres advocat,  
i s'ha quedat al 100% i no sé si acabarà ací. Quant a si hi ha més persones perquè no ho sé, ja que  
quan s'està en un lloc públic, tu saps que s'agafen drets, va quedant-se, i va consolidant-se, i ací va  
consolidant-se tot. El tema de personal i el llistat de personal, perquè està com estava, perquè no 
volem tocar res, i de moment fins una nova legislatura es queda com està, ni més ni menys.

11.5.-  PREGUNTA  Nº  5  DE  LA  SRA.  ROSELLÓ  GARCÉS  DEL  GRUP  PSPV-PSOE 
RELATIVA A PROBLEMES SALUT SÉQUIA.
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La Sra. Ferrer Martínez manifestant que contestaré per escrit.

11.6.-  PREGUNTA  Nº  6  DEL  SR.  DURÁ  BARBERÁ  DEL  GRUP  GENT  DE  CANALS 
RELATIVA A IES FRANCESC GIL.
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El Sr. Alcalde manifestant que Sr. Pascual s'equivoca vosté en moltes afirmacions d'este full.  
Una d'elles és que diu que al seu grup és un als què més han enganyat, no, al què més han enganyat 
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és al nostre grup. Després diu que el Francesc Gil és un tema de política, crec que no és un tema de 
partit polític. Després s'atrevix a parlar de Manolo o Pepito tocapilotes, cuant l'altre dia ens deia que  
inclús per a Manolo el Sr. Alejandro Bañares era un mestre, que també ens va prometre moltes 
coses, això vosté no ho ha acabat de dir. I després diu que l'expropiació forçosa la impulsa el PP,  
crec que no, des de l'inici, jo vaig parlar amb vosté i alguns del seu grup per a tractar este tema i  
unificar idees sobretot el que ens ha portat a l'expropiació per a esta construcció, però veig que tot  
allò que parlem no va a complir-se, per tant ara qué?.. Nosaltres farem el que cal fer.  Portaré la 
proposta a la comissió de la possibilitat, conforme ens va dir el Director Territorial l'altre dia, de cedir-li  
al nostre Arquitecte per a avançar en una remodelació del centre. Ja ho vaig dir allí, no seré jo ni el 
meu grup qui vaja a anunciar una restructuración del centre, perquè no sé ni tan sols si van a fer-la, i  
perdone vosté que dubte d'eixes paraules, en això puc mostrar-me vehement, igual que el seu grup i  
segur que altres grups estan d'acord amb el que farem. Pense que pot ser una solució, en la reunió  
es va dir, el Francesc Gil no va a demolir-se, ni a fer-se nou en un altre lloc. L'Alcalde que estiga crec  
que ja es conformaria amb que l'edifici principal es rehabilite, encara que és un tema que políticament 
ho tenim de decidir entre tots, i si este ple no vol que portem al nostre arquitecte municipal i que no es  
faça la remodelació, és una cosa que segurament la decidirem entre tots.

El  Sr. Durá Barberá assenyalant que això de l'Arquitecte depén de l'Alcalde, és un tema de 
personal. 

El  Sr.  Alcalde manifestant  que  mire,  vaig  a  portar-ho  a  comissió,  perquè  com depén  de 
l'Alcalde portar-ho a comissió, jo ho portaré, per a que vosté vote en contra, que ha dit que està en 
contra, i jo ho diré que vosté ha votat en contra de portar a l'Arquitecte perquè no es faça. 

El Sr. Durá Barberá assenyalant que hi ha dit moltes mentides. 

El Sr. Alcalde manifestant que no, el que ha dit moltes mentides en el full este és vosté. 

El Sr. Durá Barberá assenyalant que cap, i ací hi ha molts portaveus que ho poden dir. 

El Sr. Alcalde manifestant que fa història, però del que vol vosté.

11.7.-  PREGUNTA  Nº  7  DEL  SR.  REQUENA  MUÑOZ DEL  GRUP  GENT  DE  CANALS 
RELATIVA A SOPAR NIT DE LA FOGUERA.
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El Sr. Alcalde manifestant que no ho sé exactament, José Emilio que és el funcionari que 
porta açò, sol demanar per als actes uns 40 tiques aproximadament, els regidors ja som 36, però 
demana un poc més, al final no es gasten, perquè hi ha actes que tots no podem anar, i es tornen. La 
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informació de la gent del  sopar de la foguera estarà per ací,  ja et passaré el  llistat  de persones 
invitades i que ha costat a l'Ajuntament.

11.8.-  PREGUNTA  Nº  8  DEL  SR.  REQUENA  MUÑOZ DEL  GRUP  GENT  DE  CANALS 
RELATIVA A AJUDANT COORDINACIO ESPORTIVA.
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El  Sr.  Perez  Garcia manifestant  que  és  fàcil  quantificar  la  demanda  que  hi  ha  en  el 
poliesportiu, com bé dius allí estan les piscines d'estiu, la mini-piscina coberta, segons dius, el camp 
del llimoner, la pista d'atletisme, trinquet municipal, i afig: tres pistes de pàdel, dos frontons i una pista  
multifuncional (futbet, handbol, básquet) , etc. Crec que voler fer vore que no hi ha molta activitat en el  
poliesportiu crec que és un error, però bé. Crec que als usuaris i esportistes de Canals s'hauria de 
poder atendre en el pavelló, poliesportiu i inclús en l'Ajuntament, si no fóra així estaríem en els anys  
cinquanta o seixanta. Quins han sigut les activitats de l'ajudant de coordinació esportiva deportat al 
poliesportiu municipal?, bo deportat és una paraula, que he buscat per a saber exactament: "acció de  
desterrament de què són víctimes individus o grups de personas", jo no considere que he deportat a 
ningú al poliesportiu, ni menys a l'ajudant de coordinació esportiva. Si el regidor delegat d'esports 
considera que pot desenrotllar totes estes funcionalitats millor situant-ho en el poliesportiu municipal, 
per  què  des  del  12  de  gener  de  2015,  ha  sigut  traslladat  novament  al  pabellón?.  L'ajudant  de 
coordinació estava a mitja jornada al 50% i per tant no li donava per a estar en les dos instal·lacions, 
ara està al 100% i em va demanar que per a posar-se al dia en el pavelló necessitava acabar el mes  
allí, li vaig dir que perfecte i li vaig comentar que la meua idea i objectiu era que atenga tant en el  
pavelló com en el poliesportiu, tant dret tenen uns com altres en no desplaçar-se per a ser atesos.

11.9.-  PREGUNTA  Nº  9  DEL  SR.  REQUENA  MUÑOZ  DEL  GRUP  GENT  DE  CANALS 
RELATIVA A DISTINTES QÜESTIONS ÀREA ESPORTS.
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El Sr. Perez Garcia assenyalant que agrair-te, perquè almenys en este escrit, com feu en les 
xarxes socials, no dieu que sóc el pitjor regidor d'esports que hi ha hagut, almenys ací m'heu deixat 
en el mateix nivell, no sé si serà bo o roín. 

-S'han atés els  demandes/queixes  que  els  usuaris  presenten a través  del  registre?.  En la 
mesura del possible s'han solucionat demandes i queixes que van apareixent.

 -Se'ns pot aclarir l'horari d'atenció al públic? De 10 a 13,30 hores de dilluns a divendres. 
- Podria informar-nos si hi ha alguna obra o reforma o construcció prevista? Com has comentat 

en el preàmbul, el tema del trinquet, hem començat a reparar les dos grades que hi ha, a habilitar els  
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vestuaris i neteges i l'entrada a fi de donar-li major accessibilitat al trinquet i reparar la part lateral de 
la pista de joc. Quant a la pista multifuncional que has dit que produïx cremades, doncs bé, quan es 
va acabar vaig parlar amb l'empresa i em va dir que efectivament per un tractament que se li havia fet  
a la pista se li havia quedat l'àrid a la part de dalt i havien de solucionar-ho i açò s'ha realitzat fa una  
setmana aproximadament. 

- Ha informat als clubs i col.lectius de que el Consell Municipal d'Esports no funciona? No he 
informat, perquè el 13 de novembre de 2014 vaig convocar l'esmentat Consell, fa aproximadament 
dos mesos, i no crec que hi haja inactivitat del Consell Municipal d' Esports. 

- No creu que tots els modalitats esportives municipals haurien de ser tractades amb la mateixa 
atenció?. Sí, eixe és la meua intenció i objectiu i així ho faig.

11.10.-  PREGUNTA Nº 10 DEL SR.  REQUENA MUÑOZ DEL GRUP GENT DE CANALS 
RELATIVA A LA EDAR.
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El Sr. Alcalde manifestant que estem parlant d'una qüestió molt tècnica, que estic segur que 
en estos cinc anys tot el que s'ha avançat està a l'abast de tots en la Secretaria i podeu anar a vore-
ho, i jo per a fer un resum, no sols el 27 de maig de 2010 es va fer esta carta, Cèsar va fer dos escrits  
i després vinge el Secretari que està ara amb nosaltres i hem seguit amb açò, el que succeïx és que 
al final la Conselleria ens deia que férem la mancomunitat de l'Alcudia-Canals, perquè entenen que 
per a cedir-la demanialment ha d'estar en el registre de la propietat de l'Ajuntament o en el patrimoni i  
no ho està, esta la primera, i després ens fa constituir una mancomunitat que s'anomena Alcudia-
Canals que és la propietària del que és la depuradora, en eixe tràmit estem, però a causa de com és 
de complicat tot açò, i que s'ix del tema polític, a mi m'agradaria que si teniu qualsevol dubte, algun 
grup, que aneu a Secretaria on vos podran donar la la informació dels expedients que tenim.

11.11.-  PREGUNTA Nº  11  IN  VOCE DEL SR.  SANCHIS  POLOP DEL  GRUP GENT  DE 
CANALS RELATIVA A LA PISCINA.

El Sr. Sanchis Polop manifestat que al Regidor d'esports: Hui mateix he sabut que hi ha un 
parell de registres d'entrada d'usuaris de la piscina, que es queixen de la temperatura de l'aigua. No  
és la primera vegada, hi han hagut diverses queixes de la temperatura de l'aigua de la piscina, i 
m'agradaria que ens comentares Què està passant, perquè es dóna este problema i que penseu fer 
per a solucionar-ho?.

El  Sr. Perez Garcia manifestant que la majoria de problemes que estem tenint en la piscina 
climatitzada, és que, sabeu que quan es va construir la piscina, per un modificat que va haver-hi, m'he 
quedat així un poc, perquè jo no estava com a regidor d'esport, sé que va haver-hi un temps que la  
construcció i la maquinària estava parada. I ens hem trobat aço al posar-la en marxa, perquè és com 
tot,  que  mentres  no  ho  proves  no  trobes  els  defectes.  La  màquina  deshumificadora  donava 
problemes, fins al dia de hui que estem ajustant. Vaig estar parlant amb l'empresa que està acabant 
de posar-la a punt, m'ha dit que esta sobre el 95% de funcionament i el tema de la climatització de  
l'habitacle ho tenim controlat. En el tema de l'aigua passa una cosa semblant, és un poc complicat,  
perquè en la part del  poliesportiu on està la piscina coberta,  per a aprofitar un poc o tindre una  
eficiència energètica major, tenim unes plaques solars en la part superior, la mitat de les quals estan 
per a la part sanitària i les altres per a calfar la piscina climatitzada. I fins que no estiga ajustat del tot 
és un poc problemàtic perquè ací en Canals a partir de maig, juny fa molta calor i les plaques es  
passen calfant l'aigua a més de 30é /40 i  a l'hivern tot al contrari,  les plaques no són suficients. 
Llavors han d'actuar les calderes, i fins que no estiga regulat perquè actue una cosa o una altra, està 
donant-nos problemes, més dels que nosaltres volguérem.

Quant a la segona pregunta, tant en la deshumificadora que ja t'he dit que estem al 95% del  
seu funcionament, amb l'empresa Ciatesa i l'energia solar i les calderes, que hi ha una altra empresa, 
perquè són treballs molt específics, va un poc més retardat, però ja et dic, les últimes setmanes he 
estat parlant amb els conserges i els problemes que havien que normalment eren els dilluns ja s'han  
solucionat. 

El Sr. Sánchis Polop assenyalant que molt bé, moltes gràcies.

11.12.- PREGUNTA Nº 12 IN VOCE DEL SR.  REQUENA MUÑOZ DEL GRUP GENT DE 
CANALS RELATIVA AL TRINQUET.

El  Sr.  Requena Muñoz assenyalant  que fa uns mesos presentarem per  escrit  un prec 
laboriós, amb imatges, com sol ser habitual en el nostre grup, fent una critica constructiva, dient on 
estava l'error i aportant la solució. Es referia al trinquet municipal que com a infraestructura esportiva 
estava totalment abandonada en esta legislatura i en l'anterior. A vosté li toca la part que li toca, junt 
amb els altres tres regidors. Mostrarem la nostra preocupació als altres regidors ací presents, ens 
reunirem amb el col·lectiu que utilitza eixes instal·lacions. En distints moments donava fredat, brutícia,  
els servicis inutilitzables, l'accés deplorable, les grades inservibles, no es podia jugar, des de lluny ja  
es veien els desperfectes. Si s'anava a gastar diners en reparació d'infraestructures esportives el 
trinquet era una necessitat. ¿No creu vosté que per deferència a tot el consistori, però particularment 
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a Gent de Canals ja que vam ser els impulsors del prec, deuría haver-nos comunicat que tindrien en 
compte eixe prec en la mesura de les possibilitats que hi havien?. Ha comentat que van o están 
actuant, però no creu que per deferencia deuría haver-nos comunicat eixes actuacions?

El Sr. Perez Garcia manifestant que no es tracta de mala intenció. 

El Sr. Requena Muñoz assenyalant que no, és per costum.

El Sr. Perez Garcia manifestant que no es tracta de mala intenció. No se si eixe prec es va 
presentar sent jo regidor d'esports. Porte més d'un mes parlant amb el club de pilota. Parlarem de 
quin era el moment més idoni per a actuar en el trinquet per a que afectara el mínim possible a la  
seua activitat. El President del club em va dir que per a actuar en la pista que m'esperara a la primera 
setmana de febrer, i la setmana passada parlarem amb ells sobre el tema dels vestuaris i grades que,  
com no afecten la pista, hem començat ja per a uns aseos públics, atendre als vestuaris, canviar 
l'accés  lateral  per  un  que  està  pel  Llimoner,  reparar  les  grades…..  Si  m'ho  hagueres  preguntat  
t'haguera contestat el mateix que ací però en persona

11.13.-  PREGUNTA Nº  13  IN  VOCE  DEL SR.  DURÁ BARBERÁ DEL GRUP  GENT DE 
CANALS RELATIVA A NO TRAMITACIÓ DE UNA MOCIÓ.

El  Sr. Durá Barberá assenyalant que abans que res felicitar a Compromís, ja que has tret 
avant una moció d'urgència. No es com interpretar-ho. fa dos mesos Gent de Canals presente també 
per via d'urgència una Moció que va ser recolzada pels Grups de l'oposició però el Grup Popular la va  
rebutjar, amb la qual cosa no es va tractar. Han passat dos mesos i no s'ha tramitat esta moció. La  
pregunta seria, Sr. Alcalde, per quins motius?.

El Sr. Alcalde manifestant que si té interés en què es tracte i la podem conéixer tots, perquè 
ara mateix no es qual és, perquè m'ho diu vosté i al més prompte possible la portarem. 

El  Sr. Durá Barberá assenyalant que  l'única cosa que li demane és que en este temps que 
queda, encara queda un ple ordinari si no passa res, que es facen els tràmits oportuns i que puga 
discutir-se. 

El Sr. Alcalde manifestant que tots sabeu la moció menys jo?. 

El Sr. Durá Barberá assenyalant que feia referència a què l'Ajuntament informarà tots els veïns 
del dret que tenen a tindre informació sobre la possibilitat de reclamar una rebaixa de l'IBI. Hi ha una 
moció amb registre d'entrada.

El Sr. Alcalde manifestant que en una comissió ¿no es va donar docuemntacion per part del 
portaveu del PP sobre els tramites que havien de fer en el cadastre i de com es presentava i altres?.

El Sr. Sanchis Polop assenyalant que se'ns va donar a nosaltres però no es dictamina ni s'ha 
portat al ple.

El Sr.Lopez  Catalán manifestant que estarà en secretària o en algun costat

11.14.-  PREC  Nº  1  DEL  SR.  PEREZ  PASTOR  DEL  GRUP  COMPROMIS  RELATIU  A 
SUBVENCIÓ POBLE HAITI.
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El Sr. Alcalde manifestant que está clar Joan Carles.

11.15.- PREC Nº 2 DEL SR. DURÁ BARBERÁ DEL GRUP GENT DE CANALS RELATIU A 
TREBALLADORS EMPRESES SERVICIS CONTRACTADES PER L’ADMINISTRACIÓ.
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El Sr. Alcalde manifestant que está clar. Gracies.
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11.16.- PREC Nº 3 DEL SR. REQUENA MUÑOZ DEL GRUP GENT DE CANALS RELATIU A 
REVISIÓ REGLAMENT FESTA SANT ANTONI.

El Sr. Alcalde manifestant que tens tota la raó.
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I no havent més asumptes que tractar, la Presidència procedeix a alçar la sessió essent les 
vint-i-dos hores i cinquanta-dos minuts del dia vint-i-nou de gener de dos mil quintze.

      L’ Alcalde    El Secretari

         -Ricardo Cardona Mollá-          -José Mª Trull Ahuir-
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